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RESUM DEL PLENARI DEL CONSELL EDUCATIU MUNICIPAL DEL DISTRICTE  

Dia: dimecres 13 de juliol 

Hora: 17:30h  

Lloc: Sala de Plens Andreu Cortines.  Plaça Orfila 1 Pl.Baixa. 

Assistència 

David Cadenas    Conseller d’Educació Grup Municipal Barcelona en Comú 

Adoración Garmón  Tècnica d’Educació de Districte i Secretària del CEMD 

Xus Sanz   Referent territorial del Consorci d’Educació de Barcelona  

Julia Mayor    Consellera Grup Municipal  ERC 

Marcos Rodríguez   Conseller Grup Municipal Ciutadans 

Domi Viñas   Direcció Inst. Escola El Til•ler 

Ana Mª de la Cuesta  Direcció CEE Pont del Dragó 

Sergi Martínez   Direcció Centre d’Estudis Roca 

Valèria de Pedro                   Docent CFA Pegaso 

Maria Pérez   Docent Grup Escolar Roca 

Gemma Armengol  AVV Sant Andreu de Palomar 

Cristina Galán    AVV Sant Andreu Sud 

Oriol Roca   Coop. Més Educació 

Núria Fernàndez   Representants Sindical UGT 

S’excusen: 

Marta Villanueva Cendan     Consellera Grup Municipal PSC 

Àngel Domingo   Inspector coordinador Districte de Sant Andreu 

Astrid Ruiz   Direcció Escola Congres-Indians 

Jaume Fabró   Direcció FEDAC Sant Andreu 

Eva Nart    Docent CEE Sants Innocents 

(*)Si no sortiu al llistat però heu assistit al Consell, us agrairé que m’ho feu saber 

Ordre del dia 

1. Informacions  per part del CEB (Xus Sanz): 

1.1- Seguiment Obres estiu 2022: Institut Escola El Til•ler 

1.2- Quines escoles tenen al costat edificis amb fibrociment d’amiant   

2. Monogràfic sobre Barris Educadors: extensió comunitària ( Oriol Roca ) 

3. Altres 

1.1- Seguiment Obres  Institut Escola El Til•ler: 

S’ha presentat un esborrany de l’informe del que serà la nova construcció a Urbanisme i 

paral·lelament s’està treballant el que serà la  cessió definitiva de l’espai.  La presentació de 

projectes i licitacions son processos lents, de mesos.  

La proposta que hi ha sobre la taula actualment: l’edifici del que havia sigut l’antic Casal de 

gent gran i l’espai que havia estat habitatge de un veí del barri va tot a terra i es farà un edifici 

modular . En l’edifici que hi ha ara i en el modular es farà un cobriment de façana amb panels 

de fusta(semblant  el que s’ha fet a l’institut Rec Comtal) i es faria una passarel·la des del 
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primer pis per unir els dos edificis. S’aixecarà un pis a la zona del menjador. Això no es farà 

aquest estiu però hi a intenció que en l’estiu 23-24 estiguin finalitzades les obres.  

Encara no s’ha parlat com es faran les redistribucions dels espais. S’ha de donar resposta a un 

institut però també a una altra línia de primària.  

1.2- Quines escoles tenen al costat edificis amb fibrociment d’amiant   

Tot el que surt fora dels equipaments educatius correspon al Districte.  

El David Cadenas fa un recordatori del que es va parlar en el Consell del 24-3-22 i la resposta 

actual de la Directora del Departament de Llicencies i Espai Públic del Districte , la Carmen 

Castaño Gonzalez.  S’adjunta documents Annex 1 i 2 que amplien informació d’aquest punt. 

2. Monogràfic sobre Barris Educadors: extensió comunitària ( Oriol Roca ). Oriol havia 

format part de la Comissió de treball “Barris Educadors” durant el curs 20-21. S’annexa 

document 3 i 4 . 

David Cadenas presenta el document “ Cap a una Política de tardes  en Barris educadors” que 

complementa l’exposició de l’Oriol.  S’annexa document  5 ampliant aquesta informació.  

3. Altres: 

 a) Resposta a una esmena enviada pel Sr. Carmel Ramírez (en representació a AVV Sant 

Andreu Palomar) que té a veure amb el punt 6 del Consell Passat: 

Carmel Ramírez: Al 6è punt, no només es constata que no s'està d'acord amb la pèrdua de 

recursos, si no que es va APROVAR el comunicar al Departament d'Educació aquest desacord 

(omissió greu en el resum!!) 

Aclariment per part de la secretaria del CEMD:  l’òrgan superior immediat  al CEMD és el CEMB 

que representa la comunitat educativa de la ciutat de Barcelona i té una funció assessora i pot 

elevar informes i propostes a les institucions educatives i al municipi, com a l’Administració 

educativa de la Generalitat de Catalunya, al Consorci d’Educació i a l’Ajuntament de Barcelona. 

Tenint en compte que el propi CEMB durant el curs 21-22 ha tingut una comissió treballant 

concretament el tema “Centres de màxima complexitat” creiem que no cal duplicar feines sinó 

sumar esforços on el CEMD Sant Andreu també ha estat representat i que en l’Acta del passat 

Consell es va annexar l’informe treballat d’ aquesta comissió del CEMB. 

b) David Cadenas informa sobre qüestions del CEMB: 

b.1.) Comissions de treball: 

S'han tancat les comissions de treball d'aquest curs 21-22. 

- Planificació educativa 

- Centres de màxima complexitat 

- Assetjament escolar per part de persones adultes 

- Formació al llarg de la vida 

Durant el primer trimestre del pròxim curs es presentaran els informes. 
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A l'octubre quan s'aprovin les comissions  en el ple del CEMB s'oferiran als membres dels 

districtes si volen participar en alguna de les noves  comissions pel curs 22-23. 

Us recordem algunes de les temàtiques d’anys anteriors que no es van poder fer i d'altres han 

sorgit de preocupacions i prioritats plantejades durant aquest curs. 

- Educació activa per a l'emergència climàtica 

- Laïcisme: educar sense dogmes, amb valors humanistes i universals 

- L’ús de les noves tecnologies i les xarxes socials 

Informació d’on trobar els documents treballats en les diferents Comissions de treball: 

https://ajuntament.barcelona.cat/consellescolarmunicipal/ca/documentacio 

Segons alguns dels temes proposats per Sergi Martínez (sobre Inclusió i l’ús del Català en les 

escoles) , s’informa al Consell : 

-En el curs 19-20 una de les comissions de treball va treballar sobre:  “SEGREGACIÓ ESCOLAR, 

EQUITAT I INCLUSIÓ” S’adjunta document. Annex 6. 

-En el plenari del CEMB del mes d’abril 2022 es va fer la “ Presentació des del Consell Escolar 

de Catalunya del debat i conclusions sobre la immersió lingüística”  S’adjunta document sobre 

el punt de l’acta del CEMB sobre aquesta presentació. Annex 7. 

 

b.2) Proposta dies festius de lliure disposició curs 22-23 

Degut a un canvi en els dies festius locals de Barcelona pel 2023 aprovat per Decret d’Alcadia 

el 30-06-22, des de la Secretaria del CEMB es va enviar al centres educatius de la ciutat 

actualització de la proposta de dies festius de lliure disposició pel curs 22-23. Us fem extensiva 

la proposta . 

PROPOSTA: 

1r trimestre 

Dilluns 31-10-22 / pont fins el dimarts 1-11-22 

Divendres 9-12-22 / pont des del 8-12-22 

2n trimestre 

Dilluns 20-02-23 / Carnestoltes, que s’inicia el dimecres 16 i finalitza el dimecres 22 de febrer 

Divendres 17-03-23 

 3r trimestre 

Divendres 02-06-23 / pont fins el dilluns 05-06-23 (moviment del festiu local) 

 

c) Informació sobre les modificació dels membres del Consell Escolar de Sant Andreu, es 

traslladarà al CEMB la nova composició amb aquesta acta. Annex 8. 

- Es dona de baixa al representant de Famílies/ Afas públiques, el Sr. David Escutia al 

no formar part de cap comunitat educativa del districte. No n’hi ha persones de 

reserva.  

- S’ incorporen els representats de sindicats que des del CEMB ens han informat per 

aquest districte, que son: 

Sra. Celina Trilla,  Representant Sindical PAS públics CCOO 

Sr.Joan Ribet , Representant Sindical docents centres públics USTEC·STEs  

Sra. Núria Fernández , Representant Sindical docents centres concertats UGT 

- La Sra. Astrid Ruiz , directora de l’escola Congres Indians ha presentat la seva baixa 

a aquest Consell perquè deixa de ser directora de centre públic i per tant 

representant d’aquest sector. 

https://ajuntament.barcelona.cat/consellescolarmunicipal/ca/documentacio
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- La Sra. Marta Rubio, directora  de l’escola L’Estel va quedar com a suplent en el 

sector de Direcció Centre públic (adjunto doc. Annex 9) . Ha acceptat suplir la 

vacant que deixa l’Astrid Ruiz . 

- La Xus Sanz, informa que per una reorganització de les coordinadores territorials 

del CEB, deixarà el districte de Sant Andreu. Encara no se sap qui vindrà en el seu 

lloc.  

d) La Domi Viñas anima a les direccions a participar en “Xarxes per al canvi”. 

El Consorci d’Educació de Barcelona des de l’any 2017  liderat el programa Xarxes per 

al Canvi amb l’objectiu d’impulsar la transformació educativa de la ciutat. 

En el curs 2020-2021 es va encetar una nova etapa, on 222 centres van renovar la 

confiança en el programa treballant en 18 xarxes a la ciutat de Barcelona. Partint de la 

reflexió pedagògica sobre l’horitzó de canvi dels primers tres anys de Xarxes per al 

Canvi, en aquesta segona etapa del programa estem fent un pas més, buscant 

l’impacte en les escoles i la seva transformació. 

Més informació sobre els centres educatius que participen en Xarxes pel canvi, en 

aquest enllaç:  

https://www.edubcn.cat/ca/suport_educatiu_recursos/plans_programes/xarxes_per_

al_canvi/les_xarxes_a_ciutat_de_barcelona 

e) Tant la Maria Pérez com el Sergi Martínez plantegen les dificultats que cada cop més 

famílies tenen dificultat en l’accés als serveis o recursos rehabilitadors al sortir de 

l’escola i seria desitjable aconseguir una política rehabilitadora que oferir a les famílies 

després de l’horari lectiu. 

 

 

Us desitgem un Bon estiu i molt Bones Vacances !! 

https://www.edubcn.cat/ca/suport_educatiu_recursos/plans_programes/xarxes_per_al_canvi/les_xarxes_a_ciutat_de_barcelona
https://www.edubcn.cat/ca/suport_educatiu_recursos/plans_programes/xarxes_per_al_canvi/les_xarxes_a_ciutat_de_barcelona

